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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Na podstawie art. 24 ust. 5 "Ustawy o samorządzie gminnym", składam 
niniejszym illlerpelację, w związku z Państwa odpowiedzią na moje zapytanie z dnia 
14.05.2019r. dotyczącą realizacji inwestycji na ul. Korfantego. 

Otóż w odpowiedzi na moje zapytanie pominęliście Państwo fakt, że Opis 
Przedmiotu Zamówienia , a konkretnie punkt. 1.2.1 pkt.29), dopuszczał zastosowanie 
przekruszu, <:Ile tylko dla chodników. 

Z informacji jakie do mnie dotarły, które mogłem naocznie sprawdzić, podbudowa 
z przekruszu została zastosowana również dla jezdni (zdjęcie w załączniku ). Wykonawca 
na etapie składan i a ofert musiał skalkulować podbudowę z kamienia naturalnego. 
W związku ze zgodą Gminy na zastosowanie jako podbudowę jezdni przekruszu 
z betonu pochodzącego z rozbiórki jezdni ul. Korfantego powinny powstać dla Gminy 
spore oszczędności , które powinien odzwierciedlać kosztorys robót zamiennych , 
a w konsekwencji aneks zmniejszający wartość zadania. 

W związku z powyższymi , proszę o odpowiedź: 

1. Dlaczego nie dokonano takich wyliczeń , które spowodowałyby oszczędności 
dla gminy, a w przypadku ich braku powodują naruszenie dyscypliny finansowej gminy? 

Na podstawie art. 24 ust. 7 "Ustawy o samorządzie gminnym", żądam 

zamieszczenia treści niniejszej interpelacji oraz odpowiedzi na nią w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy. To samo żądanie dotyczy mojego zapytania 
z 14.05.2019r. oraz odpowiedzi na nie, które z niezrozumiałych powodów nie zostały 
opublikowane. 




